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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 638 din 31.01.2018 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 ianuarie 2018, ora 1400 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Zaharia Nicolae) din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei 

Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

▪ Doamna Baciu Violeta-Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

▪ Doamna Maloș Adriana, director Scoala gimnazială nr. 1 Draxeni, comuna Rebricea. 

▪ Domnul Ciubotaru Andrian, sef S.V.S.U. Rebricea. 

▪ Domnul Maftei Laurențiu, medic CMI Draxeni. 

▪ Domnul Macsim Vasile, preot paroh Parohia Draxeni 

▪ Domnul Gavriluta Mihai, sef post politie Rebricea 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SPUZĂ VASILE. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 7 din 23.01.2018 emisă de 

 primarul comunei Rebricea, Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă 

ordinară, pentru data de astăzi, 31 ianuarie 2018, ora 1400, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea normativelor de cheltuieli proprii pentru 

Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria comunei Rebricea. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de 

invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul scolar 2018-2019. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor 

ajutoare de urgenta. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes 

local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

6. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local 

Rebricea nr. 41/2017, privind stabilirea salariilor de baza pentru functionarii publici si 

personalul contractual din cadrul aparatulului de specialitate al primarului comunei Rebricea şi 

din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 
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7. Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta pe anul 2017. 

8. Raport privind activitatea asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, 

pentru anul 2017, semestrul al II-lea. 

9. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a comunei Rebricea, pe anul 

2017. 

10. Raport de activitate a viceprimarului comunei Rebricea, pe anul 2017. 

11. Interpelari si raspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind stabilirea 

normativelor de cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate 

acestuia si Primaria comunei Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar, Mihăilă Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de cheltuieli 

proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria comunei 

Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de 

cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea 

 

 DISCUȚII: 

 

 Domnul primar spune ca normativele proprii de cheltuieli rămân la nivelul anului precedent. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca este un lucru bun că se țin cont de aceste normative și 

nu sunt înregistrate depășiri de valori. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind stabilirea 

normativelor de cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate 

acestuia si Primaria comunei Rebricea. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii Retelei 

scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2018-2019. 
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 - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii Retelei scolare 

a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2018-2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu 

personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2018-2019. 

 

 DISCUTII: 

 

  Domnul primar spune că este de acord cu menținerea structurii școlare pentru anul 2018-2019, 

cu toate că la grădinițele din satele Crăciunești și Bolați sunt înscriși doar câte 7 copii. 

 Doamna director Maloș Adriana spune că momentan așteaptă răspuns la un alt memoriu 

depuis la Inspectoratul Școlar Județean, prin care solicită menținerea rețelei școlare din comuna 

Rebricea și pentru anul următor cu toate că la nivel național sunt discuții că aproximativ 300 de unități 

școlare vor fi închise, motivat de numărul mic de copii. 

 Domnul primar arată faptul că ete foarte greu să susții cheltuielile cu transportul copiilor de la 

o unitate de învățământ la alta, atât timp cât la nivel local este doar un microbuz școlar și un singur 

șofer care nu ar ajunge în timp util la începerea cursurilor. 

  Domnul consilier Morariu Ionel spune că trebuie privite lucrurile realist, să fim conștienți de 

faptul că natalitatea este în scădere și că în 2-3 ani este posibil să se desființeze aceste două unități 

școlare. 

 Doamna director arată faptul că este foarte dificil să duci un copil în clasa întâi fără a avea o 

minimă educație primită la grădiniță. Sper ca la nivel județean să fie înțelegere și pentru unitatea 

noastră. Sunt structuri care nu au primit bani pentru 4 luni. În cazul nostru, am rămas descoperiți doar 

pentru 1,5 luni. 

 Domnul consilier Morariu Ionel arată faptul că în școli sunt condiții optime pentru 

desfășurarea procesului didactic, acesta fiind și motivul pentru care avem cadre didactice navetiste, 

mai ales că suntem singura primărie care decontează la timp naveta cadrelor didactice. 

 Domnul primar spune ca s-au reparat 3 școli prin forțe proprii, cu bani de la bugetul local și ar 

fi păcat ca după ce s-au investit atâtea resurse, aceste unități de învățământ să fie închise. 

 Părintele paroh Macsim Vasile de la Parohia Draxeni spune că în parohia în care slujește 

natalitatea este în creștere, comparativ cu decesele înregistrate în această localitate. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu 

personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2018-

2019. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor 

deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor deosebite pentru 

acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul domnul consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 

 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de 

acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii 

nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de 

lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, 

din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar arată faptul că în prezent avem în plată un număr foarte mare de dosare la 

Legea nr. 416/2001. Am contactat firmele care au lucrări pe raza comunei noastre și i-am rugat să 

recruteze forță de muncă din rândul beneficiarilor pentru a mai diminua din aceste dosare. 

 Domnul consilier Elisei Marcel îi recomandă domnului viceprimar să desemneze o persoană 

beneficiară de ajutor social pentru a face curățenie la platformele de gunoi după ce se ridică de către 

firma specializată.  

 Domnul viceprimar spune că persoanele care însoțesc mașina operatorului sunt dotate cu lopeți 

și măturoaie pentru a curața platforma, mai ales că oamenii desemnați cu curățenia prin sate sunt 

instruiți să treacă în cele 3 zile adică luni, miercuri și vineri să strângă gunoaiele și din jurul 

tomberoanelor. 
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  Domnul consilier Morariu Ionel confirmă cele spuse de domnul viceprimar și spune că 

oamenii sunt vinovați deoarece duc resturi vegetale care ocupă mult spațiu și uneori sunt abandonate 

în jurul platformelor de gunoi amenajate. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de 

asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 

2018. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna secretar informeaza Consiliul local ca in prezent sunt angajati un numar de 27 

asistenti personali, cu un salariu de incadrare conform Legii 250/2016, diferentiati prin acordarea 

tranșelor de vechime de la gradația 0 la gradația 5. Tototdata, precizeaza ca in continuare sunt 

solicitari pentru angajari ca asistenti personali, dar trebuie să diminuăm de la numar de 40 de posturi 

cât a fost în anul 2017, la 30 de posturi. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 

2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind modificarea si completarea 

Hotararii Consiliului Local Rebricea nr. 41/2017, privind stabilirea salariilor de baza pentru 

functionarii publici si personalul contractual din cadrul aparatulului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind modificarea si completarea Hotararii 

Consiliului Local Rebricea nr. 41/2017, privind stabilirea salariilor de baza pentru functionarii 

publici si personalul contractual din cadrul aparatulului de specialitate al primarului comunei 

Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind modificarea si completarea 

Hotararii Consiliului Local Rebricea nr. 41/2017, privind stabilirea salariilor de baza pentru 

functionarii publici si personalul contractual din cadrul aparatulului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local Rebricea nr. 41/2017, privind stabilirea 

salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul contractual din cadrul aparatulului 

de specialitate al primarului comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate 

Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind modificarea 

si completarea Hotararii Consiliului Local Rebricea nr. 41/2017, privind stabilirea salariilor de 

baza pentru functionarii publici si personalul contractual din cadrul aparatulului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local 

Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

 DISCUȚII: 

 

 Domnul primar spune că Hotararea Consiliului Local Rebricea nr. 41 din iulie 2017 trebuie 

modificata deoarece daca ne raportam la salariul minim pe economie aprobat prin HG nr. 846/2017, 

salariu in cuantum de 1900 lei, inmultit cu coeficientii aprobati prin hotarare, majorarea ar fi 

considerabila iar pana in 2022 aceasta majorare ar trebui sa se realizeze etapizat, in functie de salariul 

minim brut in plata. La compartimentul cultura majorarea de 25% se va face incepand cu luna 

ianuarie 2018. Nu este normal ca un sofer sa aiba salariul mai mare sau egal cu bibliotecarul. După 

cum stiti, din acest an, contributiile intra in sarcina angajatului. La noi in administratie, nici nu scad, 

dar nici nu cresc salariile. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca, in calitate de lider local de sindicat in invatamant, si 

la cadrele didactice sunt inechitati salariale in sensul ca, un suplinitor ar un salariu mai mare decat un 

profesor calificat cu definitivat si 20 ani vechime. 

 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local Rebricea nr. 41/2017, privind 

stabilirea salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul contractual din 

cadrul aparatulului de specialitate al primarului comunei Rebricea şi din cadrul 

instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului sef 

S.V.S.U., Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de 

urgenta pe anul 2017. 

  

 DISCUTII: 

 Domnul Ciubotaru Andrian spune ca avand in vedere faptul ca in anul 2018 nu se pot realiza 

achizitii, ne vom limita la ce avem. 

 Domnul primar ii multumeste domnului sef SVSU pentru realizarile la concursurile la care a 

participat cu echipa formata din tineri voluntari din cadrul CLSU. In ceea ce priveste dotarea cu 

masina speciala pentru interventie se va avea in vedere sesiunea de depunere de proiecte in cadrul 

GAL Stefan cel Mare si aici ma refer la suma alocata, doar ca necesar si util ne-ar fi si un tractor 

pentru compartimentul administrativ-gospodaresc, asa ca depinde de suma care ramane in urma 

realocarii financiare. 

 

 

 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei Inspector, 

Onu Alina-Elena, pentru a prezenta Raportul privind activitatea asistentilor personali din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2017, semestrul al II-lea. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 

9. Trecem la cel de-al noualea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta Raportul privind starea economică, socială şi de mediu a 

comunei Rebricea, pe anul 2017. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul consilier Zaharia Ionel intreaba de ce la proiectul de infiintare retea de gaze, conducta  

trece prin Bolati si nu trece prin Sasova. 

 Domnul primar spune ca s-a ales aceasta varianta avand in vedere si numarul de potentiali 

abonati, precum si posibilitatea de bransari viitoare. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca in ansamblu situatia prezentata are si minusuri dar si 

plusuri. Spuneti ca in agricultura, ca si o medie, productia de porumb este de 3000-4000 tone la 

hectar, dar in realitate eu cred ca este mai mare. 

 Domnul primar spune ca asa declara arendasii care au terenurile pe raza comunei si astfel s-a 

facut media. 

 Domnul consilier Morariu Ionel felicita pe domnul primar pentru activitatile cultural-sportive 

organizate in anul 2017. Este de laudat si implicarea domnului doctor Maftei si a parintelui Macsim in 

diferite actiuni sociale. 

 Doamna director Malos Adriana ii multumeste domnului primar pentru implicarea in buna 

desfasurare a procesului didactic, Consiliului local pentru banii alocati pentru bursele sociale si de 

merit, spunand ca sunt comune care nu acorda deloc aceste burse. Acest lucru ii incurajeaza pe copii 

si ii motiveaza pentru a invata mai bine. Mai multumeste pentru activitatile gospodaresti la scoli 

desfasurate de catre beneficiarii de ajutor social. 
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 10. Trecem la cel de-al zecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihăilă Neculai, pentru a prezenta Raportul de activitate a viceprimarului comunei 

Rebricea, pe anul 2017. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul viceprimar spune ca pentru a-si desfasura activitatea in conditii optime este nevoie de 

implicarea si bani alocati de la bugetul local. Arata faptul ca ar face mai multe dar din pacate bugetul 

este limitat. 

 Domnul primar atrage atentia asupra faptului ca sunt comune care au primit putini bani, acest 

lucru fiind influentat de existenta la sfarsitul anului a execedentului bugetar, dand exemplu comuna 

Hoceni, care cu banii primiti nu ar putea sa functioneze mai mult de 4 luni.  

 Domnul primar ii multumeste pentru activitatea pe anul 2017, singura nerealizare, ca si 

restanta pentru anul precedent este modernizarea caminului cultural de la Rebricea. 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca sunt multi copii care merg la grupul sanitar in curte, 

la scoala Ratesu-Cuzei sunt 47 copii iar la Sasova 10 copii. La mine, toata lumea il lauda pe domnul 

viceprimar. Oamenii de la 416 sunt pusi la treaba si are dreptate cand spune ca daca ar avea mai multi 

bani, ar face mai multe. 

 

 

  10. Interpelari si raspunsuri. 

  Domnul primar atrage atentia asupra activitatii firmei de paza si ca aceasta ar trebui sa se 

implice mai mult, de exemplu in activitati comune cu politia. 

  Domnul sef de post Gavriluta Mihai spune ca in prezent programul de lucru este de la 8-16, nu 

se mai lucreaza ore suplimentare deoarece acestea nu mai sunt platite. Daca suntem solicitati in timpul 

programului, suntem dispusi sa organizam actiuni comune. 

 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Zaharia Nicolae), se aproba. 

 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 16 februarie 2018, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al 

Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea pentru 

anul 2018. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                   SECRETAR,  

               Consilier, Spuza Vasile                                                       p. Onu Alina – Elena  


